
Informace z radnice 

 Povodně ze začátku června naštěstí u nás nenapáchaly velké škody. V neděli 2. června musel být 

v 18 hodin vyhlášen 2. stupeň povodňové aktivity. Krátce na to voda kulminovala na trojce, 

k vyhlášení třetího stupně však již nedošlo. Chvilkové obavy vyvolal malý defekt na hrázi rybníka 

Vidlák. Provedením včasných opatření se situace dostala opět pod kontrolu. Děkuji členům 

povodňové komise a hlásné služby, kteří svědomitě plnili své povinnosti. 

 V minulém zpravodaji jsem informoval o připravovaných investičních akcích. K dnešnímu dni je 

podepsána smlouva na kompletní opravu místní komunikace ul. Čechova a 21. června již bylo 

předáno staveniště. Oprava proběhne v červenci. Předem upozorňuji na nutnost sledovat 

omezení provozu. Smlouvy jsou podepsány také na výměnu střešní krytiny a částečnou výměnu 

oken budovy městského úřadu. Tyto akce se uskuteční během letních prázdnin. Ukončeno bylo 

výběrové řízení na demolici bývalé jídelny uranových dolů. Příjemným překvapením je cena 

zakázky 762,5 tis. Kč (vč. DPH). V rozpočtu bylo počítáno s částkou 1,5 mil. Kč. 

 Byla podepsána nová rámcová smlouva s operátorem O2, kterou došlo k úpravně tarifů mobilních 

telefonů. Ročně tak ušetříme dalších 20 tis. Kč. Nejde o částku nijak závratnou, ale velké peníze se 

skládají z těch malých. 

 Úsměv na tváři vyvolal případ vloupání do kuželny ze dne 27. května. Pachatel se dostal do 

objektu rozbitým oknem. Po příjezdu policie zpanikařil a utekl před hlídkou zadním oknem, které 

vedlo do zamřížovaného přístavku. Zde byl z pasti „vysvobozen“ a následně putoval za nové mříže. 

 Závěrem bych rád popřál všem krásné léto a dětem vydařené prázdniny. 
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